
Geachte burgermeester, wethouders en raadsleden, 

 

Ik ben Ingrid en ben vijftig jaar inwoner van Zoetermeer, ik ben hier opgegroeid 

In een veilige gezellige stad waar ik altijd ondanks dat ik een geboren Hagenees  

Ben trots op was. 

In 2003 ben ik in oosterheem komen wonen, mooie wijk, mooie huizen maar met het gevoel 

van veiligheid was het gedaan. 

Ik woon in een straat die niet echt als gezellig bekend staat en veel op een negatieve manier 

in beeld is geweest. Gelukkig is dit een stuk verbeterd maar het fenomeen hangjongeren was 

en blijft.  

Sinds twee jaar is hier een nieuwe groep ontstaan die momenteel uit 11 jongeren bestaat, 

deze jongeren hangen in de straat, gedragen zich heel intimiderend en maken veel herrie om 

over het vuil wat zij achter laten maar niet te spreken. 

Ik ben mij er van bewust dat wij in een multiculturele samenleving leven maar ben ook van 

mening dat normen en waarden niets met kleur ras en of achtergrond te maken hebben. 

Enkele jaren geleden  ben ik  in samenspraak met de goede woning, 

Wijkagenten en wijkwethouder  hierover in gesprek geweest. 

Soms was het wat rustiger maar het probleem blijft. 

Twee jaar geleden heb ik samen met de Goede Woning een workshop Graffiti spuiten 

georganiseerd in mijn tuin met aansluitend een halal BBQ om een brug te slaan tussen 

bewoners en hangjongeren en de dynamiek in de straat te verbeteren. 

Tijdelijk ging dit goed maar het hek is momenteel totaal van de dam 

De mensen in mijn straat zijn bang, durven niet op te staan en samen met mij te strijden 

voor een veilige en schone leefomgeving, en ik moet eerlijkheid halve zeggen dat ik mij ook 

totaal niet veilig voel in mijn woonomgeving zelfs niet in mijn huis en dit is een zeer kwalijke 

zaak. 

Wat ik zorgwekkend vind is dat de criminaliteit in onze wijk toeneemt, recentelijk op 

zondagmiddag een gewapende beroving van een persoon. Verdachte is op oosterheemplein 

aangehouden na een waarschuwingsschot van de politie. Dezelfde avond een gewapende 

beroving van een persoon op de Tiberstroom, geen aanhouding. 

Een week later een beroving in de Rhoonstraat ik heb dit horen gebeuren, 25 meter van mijn 

huiskamer. 

Ik vraag u aandacht hiervoor en ik weet dat er 4 criminele jeugdbendes actief zijn in 

Zoetermeer tussen de 14 en 18 jaar. Ik heb gelezen dat U burgermeester bezig bent met 

jeugdboa’s en jeugd Marshall, maar hopelijk gaat dit zeer snel van kracht voordat dit verder 

uit de hand loopt. 

Moeten er werkelijk eerst slachtoffers vallen?  

Wij hebben een mooie stad en er wordt veel gedaan aan vernieuwing sport en cultuur maar 

het kan niet zo zijn dat wij een mooie kern hebben maar dat de burgers in de wijken zich 

onveilig voelen en bang zijn. Dat deze stad zich laat leiden of is het lijden door hangjongeren 

is een no go!!!! Dit mag niet gebeuren. 

De balans in Zoetermeer is weg en moet terugkomen voordat er weer ruimte voor 

verfraaiing is. 

 



 

 

 

 

Graag zou ik aandacht vragen meer camerabewaking, samenscholing verbod in het gehele 

stad, meer politie-eenheid en betere samenwerking kunnen komen tussen handhaving, 

politie en woningcorporaties. Er is echt meer versterking nodig van politie en handhavers 

want anders komt dit niet onder controle en ik hoop dat u hier echt de noodzaak van inziet. 

Ik weet dat hier geld met gemoeid is maar het is noodzaak om de veiligheid en 

veiligheidsgevoel van de burgers te waarborgen . 

En geheel niet onbelangrijk wat hebben deze hangjongeren nodig om geen hangjongeren 

meer willen zijn zodat de criminaliteit zich niet verder uitbreidt. 

Zodat de inwoners van Zoetermeer zich weer veilig kunnen voelen. 

 

 

 


